NOMURA



Benjamin Lo

Analyst, China Autos and HK Conglomerates, Equity Research, Asia ex-Japan

罗文晉

野村亞洲区綜合企业及中國汽车研究部主管及执行董事

Benjamin Lo is Head of Regional Conglomerates Research and was ranked No. 2 in 2013 Institutional Investors' All-Asia Research. Before taking up his current role in June 2012, Benjamin was head of Asia conglomerate research in JP Morgan and was ranked No.3 in 2010-2012 Institutional Investors' All-Asia Research. He first joined Nomura in September 2009 as regional head of conglomerates research from Lehman Brothers and he has also previously worked in Deutsche Bank. Benjamin received his BA in Economics and Bachelor of Laws from the University of Sydney.

罗文晋先生现任区域性企业集团研究部门主管,在《机构投资者》杂志公布的 2013 年全亚洲分析师排行榜中名列第二。在 2012 年 6 月担任这一职务前,罗文晋先生曾任摩根大通银行亚洲企业集团研究部门主管,并于 2010 年到 2012 年连续三年在《机构投资者》杂志公布的全亚洲分析师排行榜中名列第三。2009 年 9 月,他离开雷曼兄弟公司加入野村证券,担任区域性企业集团研究部门主管。他也曾就职于德意志银行。罗文晋先生拥有悉尼大学经济学文学学士和法学学士学位。